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1. In de NOTA gezondheidszorg wordt gesproken over een “handhavings- en 
preventieplan” welke in 2019 gereed moet zijn. Wanneer kunnen we dit plan 
verwachten?  

2. In de RIB wordt verwezen naar het GGD-onderzoek en rioolonderzoek uit 2016. In de 
tussentijd zijn veel maatregelen genomen door oa gespecialiseerde stichtingen, 
politie en verenigingen. Waarom blijven de genomen maatregelen buiten 
beschouwing van de RIB? Is er volgens het college iets veranderd in het 
middelengebruik, de perceptie daarover en de handel daarin sinds het laatste 
onderzoek? Is een eventuele verandering aanleiding voor een andere, mogelijke 
lichtere, typering van het middelengebruik in onze gemeente?   

3. De RIB stelt dat er €3846 is opgenomen voor verslavingsbeleid. De RIB ziet op 
preventie. Wordt het volledige bedrag voor verslavingsbeleid ingezet voor preventie? 
Hoe verklaart het college dat dit bedrag met dit doel niet voorkomt in de begroting? 
Waar wordt dit bedrag precies aan besteed. Welke concrete maatregelen en nemen 
we?  

4. In de begroting is €10000 in zowel 2019 als 2020 voor “alcohol en drugsaanpak” 
opgenomen. Hoe zet het college dit geld de betreffende jaren in? 

5. Subdoel 4 stelt “stevige handhaving op alcoholschenken”. Er wordt niet gesproken 
over de 28 onjuiste alcoholvergunningen. Waarom valt dit volgens het college buiten 
de scope van de aanpak alcohol en drugs?  

 
 


